

### **Question 24:**

Below are some questions I have regarding the above RFSO in relation to some discrepancies or lack of information in the tombstone coding protocols:

Appendix A. For Doc ID no. the images already have AAA-0001 to AAA-0010 on the bottom left corner. Since the Doc ID No's seem to be already assigned do I change them in a Parent and Attachment scenario? So if AAA-0001 is the parent to AAA-0002 do I label over the current numbers with AAA-0001[000-001] and AAA-0001[001-001]?

1.a) If yes the numbering sequence would then skip from AAA-0001 to AAA-0003 because AAA-0002 would be labelled over with the parent and attachment number, is this ok?

1.b) Or should I consider the numbers on the images irrelevant and create my own?

**Answer 24:** The existing labeling on the documents is for the sole purpose of identifying when a unique document starts and ends. The documents can be re-numbered by the bidder.

### **Question 25:**

Appendix A. For parent and attachments can we parent and attach backwards? If AAA-0009 is the parent to AAA-0008 do I reorganize the pages and label over AAA-0009 with AAA-0009[000-001] and AAA-0009[001-001]?

**Answer 25:** See answer to Question 24.

### **Question 26:**

3.) Appendix – A The protocols reference "Pick Lists" in Document Type and Document Features however no such lists were provided.

**Answer 26:** Pick lists should be created by the bidder and be consistent across the document set.

---

### **Question 24 :**

Voici quelques questions de ma part concernant la DOC à propos de certaines incohérences ou de certains renseignements absents dans les protocoles de codage des bases de données :

Annexe A. En ce qui concerne le numéro de document, les images sont déjà numérotées de AAA-0001 à AAA-0010 dans le coin inférieur gauche. Comme les numéros de document semblent être déjà assignés, dois-je les modifier dans un scénario référent-référent? Par exemple, si AAA-0002 fait référence à AAA-0001, dois-je remplacer les numéros actuels par AAA-0001[001-001] et AAA-0001[000-001]?

1.a) Le cas échéant, la séquence de numérotation passerait donc de AAA-0001 à AAA-0003 parce que AAA-0002 serait renommé au numéro du référé avec le numéro du référent, c'est bien ça?

1.b) Devrais-je plutôt ignorer la numérotation des images et la remplacer par la mienne?

**Réponse 24 :** L'identification actuelle des documents ne vise que l'identification du début et de la fin d'un document unique. Les documents peuvent être numérotés de nouveau par le soumissionnaire.

**Question 25 :**

Annexe A. En ce qui concerne les documents référé et référents, est-il possible d'inverser la procédure? Si AAA-0009 est le document référé de AAA-0008, est-ce que je réorganise les pages et renomme AAA-0009 en AAA-0009[000-001] et AAA-0009[001-001]?

**Réponse 25:** Voir la réponse à la question 24.

**Question 26 :**

3.) Annexe – A Les protocoles font référence à des « Listes de choix » aux rubriques Type de document et Caractéristiques du document, mais aucune liste n'est proposée.

**Réponse 26:** Les listes de choix doivent être créées par le soumissionnaire et être les mêmes dans tous les documents.